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Plats och tid Norrtäljesalen onsdagen den 14 december 2022 kl. 14-15.30 
Beslutande ledamöter i Norrtäljesalen 
Patrik Dahl (C), ordf 
Ann-Charlotte Lindblad Söderman (M) 
Peter Cederholm (C) 
Louise Fredriksson (L) 
Catharina Erdtman (S) 
Leif Bertilson (SD) 
Stefan Törnkvist (C), tj ers 
Malin Wedberg (V), tj ers 
Beslutande ledamöter via teams 
Sören Forslund (M) 
Karin Beronius (L) 
Ingrid Markström (S) 
Marie-Louise Asp (S) 
Anja Skogberg Lundin (MP) 
Bo Jirsjö (SD), tj ers §111-§113 
Övriga närvarande i Norrtäljesalen 
Gustav Johansson, rektor Rodengymnasiet, skolchef och 
verksamhetschef 
Knut Nygaard, rektor, skolchef och verksamhetschef Vuxenutbildningen 
Erik Lundin, enhetschef kansli och juridikenheten 
Thomas Imeryd (KD) 
Övriga närvarande via Teams 
Jenny Nordström, förvaltningsdirektör 
Agneta Brus, verksamhetschef verksamhetsstöd och kansli 
Mananya Wölker, studie- och yrkesvägledare 
Maria Lodenius, utbildningskonsulent 
Anna Pedersen, kostekonom 
Tariq Mohammadi, controller 
Per Berndtsson, arkivarie 
Tor Svensson, verksamhetsutvecklare 

  
Justerare Ingrid Markström 
  
Justeringens plats och tid Barn- och utbildningskontoret, 2022-12-16    
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Sekreterare 

 Paragrafer §§111-125 

 Erik Lundin   

Ordförande           
  

Patrik Dahl 
  

Underskrifter 

Justerande          
  Ingrid Markström    

 
Anslag/Bevis 
Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 

  
Organ Utbildningsnämnden 
  
Sammanträdesdatum 2022-12-14 
  

Datum då anslaget sätts upp 2022-12-19 Datum för anslags nedtagande 2023-01-10 

  

Förvaringsplats för protokollet Barn- och utbildningskontoret 
  

      Underskrift 

Erik Lundin 
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 Ärendelista 
§111 Val av justerare och tid för justering  

§112 Ändringar i föredragningslistan  

§113 Information från förvaltningen  

§114 Antal platser för antagning till Rodengymnasiet årskurs 1, läsåret 
2023/2024 

 

§115 Tidplan för antagning till gymnasieskolan och gymnasiesärskolan inför 
läsåret 2023/2024 

 

§116 Ändringsvalsperiod för om- och nyval vid antagning till gymnasieskolan 
läsåret 2023/2024 

 

§117 Redovisning av utredningsuppdrag avs att utreda kostnad och möjlighet 
för att erbjuda ukrainska medborgare som omfattas av 
massflyktsdirektivet SFI 

 

§118 Uppföljning av beslut Utbildningsnämnden 2022  

§119 Antagande av riktlinjer för distansdeltagande för Utbildningsnämnden  

§120 Anmälan av delegationsbeslut till utbildningsnämnden  

§121 Meddelanden till utbildningsnämnden  

§122 Redovisning av inkomna klagomål och anmälningsärenden  

§123 Rapporter från arbetsutskottet, presidiet och ordförande  

§124 Rapporter från politikersbesök på enheterna  

§125 Ärendeinitiativ från Miljöpartiet avseende att utreda möjligheten för 
återvinning inom Utbildningsnämndens ansvarsområden 

 

 
 
  

Sida 3 / 23



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
 
 

 

  
2022-12-14 

Utbildningsnämnden 
 
  

   

 

Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
     

 

 
 

§111      
 
Val av justerare och tid för justering 
 
Beslut 
 
1. Ingrid Markström (S) utsågs att justera dagens protokoll. 
2. Protokollet justeras 2022-12-16. 
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§112      
 
Ändringar i föredragningslistan 
 
Beslut 
 
1. Utbildningsnämnden fastställer föredragningslistan. 
2. Utbildningsnämnden adjungerar Thomas Imeryd (KD) till sammanträdet. 
3. Ärende "Ärendeinitiativ från Miljöpartiet avseende att utreda möjligheten för återvinning inom 
Utbildningsnämndens ansvarsområden" läggs till dagordningen och behandlas som ärende 15, §125  
 
Beslutande sammanträde 
Yrkanden 
Patrik Dahl (C) yrkar att Thomas Imeryd (KD) ska adjungeras till sammanträdet. 
Anja Skogberg Lundin (MP) yrkar att ett extra ärende tillförs dagordningen" Ärendeinitiativ från 
Miljöpartiet avseende att utreda möjligheten för återvinning inom Utbildningsnämndens 
ansvarsområden". 

Beslutsgång 
Ordförande Patrik Dahl (C) frågar nämnden om de kan godkänna att Thomas Imeryd (KD) kan 
adjungeras till sammanträdet och får svaret ja. 
 
Ordförande Patrik Dahl (C) frågar Utbildningsnämnden om ytterligare ett ärende kan tillföras 
dagordningen §125 Ärendeinitiativ från Miljöpartiet avseende att utreda möjligheten för återvinning 
inom Utbildningsnämndens ansvarsområden" och får svaret ja. 
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§113     Dnr UN 2022-9 
 
Information från förvaltningen 
 
Beslut 
 
Mananya Völker, studie- och yrkesvägledare informerar om Kommunalt aktivitetsansvar. 
 
Maria Lodenius, utbildningskonsulent ger en nulägesbeskrivning av 
samhällsorienteringsverksamheten. 
 
Anna Pedersen, kosteknom redogör för status för framtagande av kostpolicy. 
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§114     Dnr UN 2022-149 
 
Antal platser för antagning till Rodengymnasiet årskurs 1, läsåret 
2023/2024 
 
Beslut 
 
1. Utbildningsnämnden fastställer antalet platser för antagning till årskurs 1 på Rodengymnasiet 
läsåret 2023/2024 enligt nedanstående tabell. 
2. Delegera till arbetsutskottet att omedelbart efter den första ansökningsperiodens utgång besluta 
om eventuell utökning eller minskning av antalet platser inom program och/eller inriktningar, om 
förutsättningar 
finns att genomföra utökningen inom den aktuella budgetramen. 
3. Val till inriktning på program görs i samband med ansökan till årskurs 1 enligt beslut av 
Utbildningsnämnden UN 2020-90. Undantag är inriktningen Transport på Fordons- och 
transportprogrammet. 
4. Programinriktat val (IMV)på de nationella programmen erbjuds i mån av plats, när inte behöriga 
sökanden finns. Förutom på Ekonomiprogrammet och Naturvetenskapsprogrammet. 
5. Yrkesintroduktion (IMY) erbjuder yrkespaket med kurser från följande program: Barn - och 
fritidsprogrammet, Vård - och omsorgsprogrammet, Fordons - och transportprogrammet, 
Naturbruksprogrammet och Försäljning - och serviceprogrammet. 
 
Deltar ej i beslut 
Anja Skogberg Lundin (MP) deltar ej i beslutet. 
 
Reservationer & protokollsanteckningar 
Ingrid Markström (S) inkommer med en protokollsanteckning som redovisas sist i denna paragraf. 
 
Anja Skogberg Lundin (MP) inkommer med en protokollsanteckning som redovisas sist i denna 
paragraf. 
 
 
Sammanfattning av ärendet 
Utbildningsnämnden ska fastställa antal platser vid Rodengymnasiet för sökande till årskurs 1 läsåret 
2023/2024. 
 
Beslutsunderlag 
 
04a Tjut Antal platser 23 24 
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Beslutande sammanträde 
Yrkanden 
Ingrid Markström (S) yrkar bifall på arbetsutskottets förslag. 
Patrik Dahl (C) yrkar bifall på arbetsutskottets förslag 

Beslutsgång 
Ordförande Patrik Dahl (C) frågar nämnden om de kan besluta enligt arbetsutskottets förslag och får 
svaret ja. 
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Protokollsanteckning från Socialdemokraterna inkommen via Ingrid Markström (S) 
 
Vi Socialdemokrater ser med oro på den fortsatta frånvaron av estetiska program i vår kommun. Det 
medför att elever i en ung ålder måste börja pendla och det är för många ett stort steg att ta. Vi ser 
därför med oro på att elever kan komma att välja program som de inte riktigt vill gå på och att det kan 
bidra till minskad studiemotivation. 
 
Vi socialdemokrater undrar också när i tid vi kan få se en utredning om ett nytag kring de estetiska 
programmen? Vi hade gärna sett att det skett innan vi tagit bort programmet helt för att inte skapa 
oro bland lärare som berörs och för att kunna skapa en kontinuitet i utbudet. 
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Protokollsanteckning från Miljöpartiet inkommen via Anja Skogberg Lundin (MP) 
 
Miljöpartiet deltar inte i beslutet om antal platser då vi anser att det borde ha inkluderats sökbara 
platser till det Estetiska programmet på Rodengymnasiet. Miljöpartiets och Socialdemokraternas 
yrkanden om en utredning om det Estetiska programmets framtid och en satsning på en nystart av 
det Estetiska programmet har försenats och nedprioriterats.  
 
Det åligger nu den nya utbildningsnämnden som tillträder i januari 2023 samt det nya styret av 
kommunen att redogöra för vad motviljan mot det Estetiska programmet bottnar i, samt varför det 
under föregående mandatperiod på uppmaning om motivering till det nya styrets partiunderlag har 
vägrats att motivera underlaget för inställningen och beslutet att inte tidigare och skyndsamt besluta 
om utredning av möjligheterna för det Estetiska programmet förordats. På Miljöpartiets uppmaning 
om diskussion i frågan och skriftlig protokollkommentar från alla partier för transparens i frågan, har 
enbart få partier valt att offentliggöra hörsamma uppmaningen och ange sin hållning i frågan. Övriga 
partier får stå för beslutet att vägra kommentera sin inställning.  
 
Framtiden för det Estetiska programmet har istället vid Miljöpartiets anmodan om att diskutera och 
utreda möjligheterna att fortsätta erbjuda kommunens unga den estetiska verksamheten som 
huvudfokus på sitt gymnasieval bemötts med en hånfull attityd om att `det är välkänt att Miljöpartiet 
önskat en fortsättning på det Estetiska programmet´ som valbar utbildning på Rodengymnasiet, som 
om en sådan snävt och kortsiktigt ställningstagande mot ett annat politiska partis (Miljöpartiets) 
ställningstagande för kultur och estetik och kreativitet som ett nav för en hållbar samhällsutveckling 
kan utgöra en fullgod grund att avveckla ett mycket viktigt program som det Estetiska programmet, 
med motiveringen att enbart vara emot förslag från Miljöpartiet. En sådan inställning är inte enbart 
ignorant utan står också i extrem kontrast mot utbildningsnämndens syfte, att erbjuda kommunens 
innevånare ett varierat kursutbud av de nationella programmen. I detta fall innebär även bortfallet av 
sökbara platser till det Estetiska programmet ett stort avbräck i möjligheterna för Norrtälje kommuns 
unga att få tillgång till och kunna tillgodogöra sig den grund inom de estetiska ämnena som är en 
nödvändighet som grund till den portfolio som idag krävs för att exempelvis söka in på Konstfack för 
vidare studier inom konst och andra kulturbärande områden.  
 
Tilläggas bör att det Estetiska programmet i högre grad attraherar unga kvinnor, vilket gör det extra 
allvarligt med inställningen från vissa partiers representanter i nämnden om att ens diskutera olika 
perspektiv på möjligheterna att utveckla och marknadsföra det Estetiska programmets framtid. 
Omedgörligheten att ta upp och utreda frågan inom en rimlig tidsram är en skymf för Norrtälje 
kommuns arbete med likabehandling och jämställdhetsarbete, då det främst blir unga kvinnor som 
kommer att få lida av bristen på ett Estetiskt helomfattande program på Rodengymnasiet under 
rådande omständigheter. Yttre rådande omständigheter med ökade kostnader för att kunna pendla 
till andra orter för de elever som vill gå det Estetiska programmet i kommunal regi utgör ytterligare en 
försämring för kommunens framtida möjligheter att hitta adekvat utbildade esteter med lokal 
anknytning för konst och kulturprojekt inom kommunen. Detta får såklart vidare konsekvenser både 
för marknadsföringen av kommunen samt för kompetensförsörjningen inom kommunen på sikt, 
likaväl som det orsakar brister i kursutbudet att erbjuda ett varierat och fullgott Estetiskt program i 
Norrtälje kommun i kommunal regi. Miljöpartiet ser mer oro på den utvecklingen och beklagar en stor 
förlust både för elever med ambitionen att få en fullgod estetisk grundutbildning i sin helhet inom 
kommunal regi och för kommunen som förlorar utbildade esteter.  
 
Den omvälvande pandemin och dess konsekvenser har tydligt påvisat behovet av konstnärliga 
uttryck för att skapa och återskapa mening med tillvaron för många i en snabbt föränderlig omvärld. 
Insatserna från konst-och kulturutövare har påvisats med all önskvärd kraft som en viktig del av 
återuppbyggnaden av gemenskap, sociala kontakter och som meningsskapande element för många 
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som behövt hitta en väg tillbaka till en meningsfull vardag och avbrott från vardagen för att orka med. 
Här, om inte någonstans påvisas styrkan och vikten av att möjligheten för att erbjuda det Estetiska 
programmet i sin helhet i kommunal regi gör skillnad, inte enbart för den enskilda individen utan som 
ett ringar på vattnet roll för att skapa samhörighet inom samhället i stort. Detta gäller inte minst för en 
kommun som Norrtälje kommun.    
 
Eftersom Miljöpartiet inte kommer att vara representerat i Utbildningsnämnden från och med januari 
2023 kan Miljöpartiet enbart önska att den nya utbildningsnämnden tar till sig av kritiken om den 
försenade utredningen av möjligheterna framöver för det Estetiska programmet och 
rekommendationen att skyndsamt ta tillvara på de resurser som ännu finns att tillgå både de 
personella det vill säga resursen av  pedagogiskt utbildade konstnärer samt de materiella tillgångar, 
resurser som alla som är någorlunda insatta i de estetiska ämnena överhuvudtaget inser att har krävt 
en omfattande process att införskaffa och vikten med att bibehålla personal med adekvat estetisk 
utbildning är därför avgörande för att utbilda nya generationer av samhällsviktiga konst -och 
kulturutövare. 
 

  
Beslutet ska skickas till  
Rektor på Rodengymnasiet 
Programrektorer på Rodengymnasiet 
Studie- och yrkesvägledare Norrtälje kommun 
Gymnasieantagningen Norrtälje kommun 
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§115     Dnr UN 2022-151 
 
Tidplan för antagning till gymnasieskolan och gymnasiesärskolan inför 
läsåret 2023/2024 
 
Beslut 
 
Utbildningsnämnden fastställer tidsplanen för gymnasieantagningen till åk 1 2023-2024 samt den 
operativa tidsplanen enligt bilaga. 
 
Sammanfattning av ärendet 
Kommunala och fristående gymnasieskolor i Stockholms län samt Håbo och Gnesta ingår i en 
gemensam gymnasieregion. Gymnasieregionen i Stockholms län är en del av kommunförbundet 
Storsthlm som också ansvarar för gymnasieantagningen och har ett eget antagningskansli. Varje år 
fastställer utbildningsnämnden tidsplan för gymnasieantagning. 
 
Beslutsunderlag 
 
Tjut Gymnasieantagning 2023 2024 Norrtälje 
Operativ tidsplan 23 24 
 
  
Beslutet ska skickas till  
Verksamhetschef centrala elevhälsan 
Antagningshandläggare/Verksamhetsutvecklare 
Studie- och yrkesvägledare 
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§116     Dnr UN 2022-150 
 
Ändringsvalsperiod för om- och nyval vid antagning till gymnasieskolan 
läsåret 2023/2024 
 
Beslut 
 
Utbildningsnämnden beslutar att tillämpa om- och nyval t o m 2023-05-15 vid antagningen till 
Rodengymnasiet och Norrtälje gymnasiesärskola inför läsåret 2023/2024. 
 
Sammanfattning av ärendet 
Antagningskansliet för Storsthlm föreslår att om- och nyval ska tillämpas vid antagningen till 
gymnasieskolan läsåret 2023/2024. Perioden föreslås pågå 2023-04-17 - 2023-05-15. 
Detta för att sökande ska ha möjlighet att efter den preliminära antagningen göra omval eller nyval 
avgörs av varje huvudman. 
 
Beslutsunderlag 
 
Ändringsval vid antagning till Rodengymnasiet och Norrtälje gymnasiesärskola 2023 2024 
 
  
Beslutet ska skickas till  
Antagningskansliet Storsthlm 
Rektor/bitr. verksamhetschef Rodengymnasiet 
Verksamhetschef centrala elevhälsan 
Antagningshandläggare 
Studie- och yrkesvägledare 
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§117     Dnr UN 2022-113 
 
Redovisning av utredningsuppdrag avs att utreda kostnad och möjlighet 
för att erbjuda ukrainska medborgare som omfattas av 
massflyktsdirektivet SFI 
 
Beslut 
1. Utbildningsnämnden tar del av redovisningen. 
2. Utbildningsnämnden antar barn- och utbildningskontorets förslag till hur och under vilka 
förutsättningar utbildning i kommunal vuxenutbildning i Svenska för invandrare kan erbjudas. 
3. Utbildningsnämnden uppdra till barn- och utbildningskontoret att hemställa hos Kommunstyrelsen 
att se över möjligheten i budgetarbetet 23-24 för att kunna möjliggöra SFI för ukrainare i enlighet 
med barn- och utbildningskontorets tjänsteutlåtande daterat 2022-11-23 
 
Sammanfattning av ärendet 
Redovisningen visar på att Norrtälje kommun kan låta sökande från Ukraina som omfattas 
massflyktsdirektivet läsa inom kommunal vuxenutbildning i Svenska för Invandrare (SFI). Kostnaden 
bedöms ej rymmas inom befintlig ram utan förutsätter ett extra tillskott för att täcka både 
administrativa kostnader och utbildningskostnader hos utbildningsanordnarna. 
 
Beslutsunderlag 
 
Tjänsteutlåtande SFI för Ukrainare som omfattas av massflyktsdirektivet 
 
  
Beslutet ska skickas till  
Skolchef/verksamhetschef Vuxenutbildningen 
Socialkontoret 
Registrator utbildningsnämnden 
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§118     Dnr UN 2022-62 
 
Uppföljning av beslut Utbildningsnämnden 2022 
 
Beslut 
 
Utbildningsnämnden godkänner uppföljningen av nämndens beslut under perioden maj 2022-
december 2022. 
 
Sammanfattning av ärendet 
 
Utbildningsnämnden följer upp beslut och uppdrag två gånger per år. 
Denna uppföljning avser beslut fattade av utbildningsnämnden under perioden maj 2022-december 
2022. 
 
Beslutsunderlag 
 
Uppföljning av utbildningsnämndens beslut 2022 
 
  
Beslutet ska skickas till  
Registrator 
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§119     Dnr UN 2022-161 
 
Antagande av riktlinjer för distansdeltagande för Utbildningsnämnden 
 
Beslut 
 
Utbildningsnämnden beslutar anta de föreslagna riktlinjerna för distansdeltagande enligt bilaga. 
 
Sammanfattning av ärendet 
 
Kommunfullmäktige i Norrtälje kommun fattade den 11 maj 2020 §54 beslut om att revidera den 
gemensamma A-delen i nämndernas reglementen i syfte att möjliggöra distansdeltagande i 
kommunens nämnder. För att möjliggöra att kommunallagen samt fullmäktiges beslut kan följas har 
ett förslag på riktlinjer tagits fram för distansdeltagande i Utbildningsnämnden 
Avsikten med riktlinjerna är bland annat att klargöra ansvaret för ordföranden, förvaltningen, samt för 
de ledamöter som deltar på plats och de som deltar på distans. 
 
Beslutsunderlag 
 
Tjut Riktlinjer för distansdeltagande, Utbildningsnämnden 
Riktlinjer för distansdeltagande i UN 
 
  
Beslutet ska skickas till  
Norrtälje kommuns författningssamling 
Registrator 
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§120     Dnr UN 2022-5 
 
Anmälan av delegationsbeslut till utbildningsnämnden 
 
Beslut 
 
Utbildningsnämnden godkänner redovisningen av delegationsbeslut för perioden 2022-11-22-2022-
12-07 
 
Beslutsunderlag 
 
Delegationsbeslut 221122-221207 
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§121     Dnr UN 2022-6 
 
Meddelanden till utbildningsnämnden 
 
Beslut 
 
Utbildningsnämnden tar del av förteckningen och lägger den till handlingarna 
 
Beslutsunderlag 
 
Meddelanden till UN 221214 
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§122     Dnr UN 2022-7 
 
Redovisning av inkomna klagomål och anmälningsärenden 
 
Beslut 
 
Utbildningsnämnden godkänner redovisning av inkomna klagomål och anmälningsärenden under 
perioden 1 – 30 november 2022 
 
Beslutsunderlag 
 
Klagomål och anmälningsärenden UN nov 
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2022-12-14 

Utbildningsnämnden 
 
  

   

 

Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
     

 

 
 

§123      
 
Rapporter från arbetsutskottet, presidiet och ordförande 
 
Beslut 
 
Patrik Dahl (C) redogör för en skrivelse han skickat till SL avseende indragna busslinjer i Norrtälje 
kommun som påverkar Rodengymnasiets elever negativt. 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
 
 

 

  
2022-12-14 

Utbildningsnämnden 
 
  

   

 

Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
     

 

 
 

§124      
 
Rapporter från politikersbesök på enheterna 
 
Beslut 
 
Inga rapporter föreligger 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
 
 

 

  
2022-12-14 

Utbildningsnämnden 
 
  

   

 

Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
     

 

 
 

§125     Dnr UN 2022-164 
 
Ärendeinitiativ från Miljöpartiet avseende att utreda möjligheten för 
återvinning inom Utbildningsnämndens ansvarsområden 
Beslut 
 
Utbildningsnämnden uppdrar till barn- och utbildningskontoret att bereda nämndinitiativet från 
Miljöpartiet (2022-12-14) avseende att utreda möjligheten för återvinning inom Utbildningsnämndens 
ansvarsområden 
 
Beslutsunderlag 
 
Nämndinitiativ från Miljöpartiet Norrtälje till Utbildningsnämnden 

Beslutande sammanträde 
Yrkanden 
Patrik Dahl (C) yrkar att uppdra till barn- och utbildningskontoret att bereda nämndinitiativet från 
Miljöpartiet (2022-12-14) avseende att utreda möjligheten för återvinning inom Utbildningsnämndens 
ansvarsområden. 

Beslutsgång 
Ordförande Patrik Dahl (C) frågar barn- och utbildningskontoret om de kan besluta enligt eget 
yrkande och får svaret. 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
 
 

 

  
2022-12-14 

Utbildningsnämnden 
 
  

   

 

Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
     

 

 
 

Nämndinitiativ från Miljöpartiet Norrtälje till Utbildningsnämnden den 14 December 2022 

 
Tidigare hade Norrtälje kommun en återvinnings/återbruks central, som försvann vid en 
omorganisation och flytt till nya lokaler.  
 
För att minska resursslöseri och ta tillvara på alla resurser inom verksamheten föreslår Miljöpartiet att 
en utredning tillsätts för att skapa en samordningscentral för återbruk av alltifrån verksamhetens 
möbler till annat material som kan användas som en resurs för någon annan del av verksamheten 
när den uttjänt sitt syfte och användningsområde i någon del av verksamheten. Återvinning och 
återbruk och restaurering av slitna kontorsmöbler m.m. minskar avfallet samt kan förse 
verksamheten med både upprustade resurser i form av möbler som an få ett nytt liv i någon annan 
del av nämndens ansvarsområde, medan det samtidigt förser verksamheten med en möjlighet att 
erbjuda praktikplatser för de elever som kan vara intresserade av tapetseraryrket.  
 
Att ha en sådan verksamhet har visat sig att vara både hållbart och på längre sikt även vara både 
socialt inkluderande samt ekonomiskt fördelaktigt för de kommuner som har den här typen av 
återbruk/återvinning av resurser. Här finns även möjligheter att utveckla den sociala aspekten genom 
en sambandscentral där det både går att lämna in och hämta ut det som behövs för verksamheten 
eller få resurser reparerade. Möjlighet att nätverka mellan programmen är också en ytterligare aspekt 
där sociala kontakter kan vara till gagn för samarbeten och utveckling inom flera områden samtidigt.  
 
Miljöpartiet yrkar på en utredning av möjligheterna att återvinna material och andra resurser mellan 
olika program och enheter inom Utbildningsnämndens ansvarsområde, det vill säga 
Rodengymnasiets verksamhet och vuxenutbildningen, samt nämndens administrativa enhet.    
 
 
  
Verksamhetschef/rektor gymnasiet 
Förslagslämnaren 
Registrator 
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